



Hotell Bellevue, Hjo	<b>Plats</b>
Ellen Eklund, vik. generalsekreterare Linn Ternefors, Cecilia Hemming, Carolin Hermansson, Daniel Krusevi, Jonas Moberg, Tove Nilsson och Fredrik Torberger samt Anna Christensen from § 6 och bitr. generalsekreterare Lina Kurttila § 1- 9	<b>Närvarande</b>
Ordförande Fredrik Torberger öppnade mötet och styrelsen presenterade sig för nya biträdande generalsekreteraren Lina Kurttila, liksom hon för styrelsen.	<b>§ 1 Öppnande</b>
BESLÖT att godkänna föredragningslistan.	<b>§ 2 Föredragningsli sta</b>
BESLÖT att välja Carolin Hermansson till mötessekreterare. att välja Jonas Moberg till justeringsperso n	<b>§ 3 Val av sekreterare och justeringsperso n</b>
BESLÖT att generalsekreteraren i fortsättningen skickar ut personalreferat då detta ger mer kontinuitet. att välja Jonas Moberg till hemsides- och tidningsskribent.	<b>§ 4 Val av skribent till hemsida och tidning</b>
Fredrik föredrog protokollen med benämningar FS 5 14 och FS 6 14.  BESLÖT att upphäva beslutet i protokoll FS 5 14 §7b om att arrangera en träff för Månens Scoutkår på kansliet då det kom till Förbundsstyrelsens kännedom att en sådan träff hade arrangerats för cirka ett år sedan.  att uppdra till kansliet att sammanställa en översikt över hur olika distrikt samverkar med Scouterna-distrikt.  att lägga protokollet FS 05-14 till handlingarna.  att lägga protokollet FS 06-14 till handlingarna.	<b>§ 5 Föregående protokoll</b>

CH JM FT



**a) Avstämning av arbetsplan & FM-beslut**

FS diskuterade arbetsplanen, strategin och dess mål med syfte att förtydliga uppdrag och se till att arbetet ligger i fas med tidsplanen.

Ett förslag om att distrikten ska ha särskilda kontaktpersoner i FS väcktes, kontaktpersoner som då kontaktar distrikten ungefär två gånger per år.

I arbetsplanen för 2014-2015 beslutades att "En utvärdering av samverkandet inleds efter det nationella lägret Vilda som genomförs sommaren 2014, för att redovisas till FM 2015". Styrelsen diskuterade hur denna utvärdering ska gå till och skapade en arbetsgrupp för frågan.

**BESLÖT**

att Fredrik undersöker om det finns intresse bland distriktsstyrelserna för kontaktpersoner inom FS genom att organisera så att FS-ledamöter kontaktar ett eller flera distrikt.

att Jonas, Fredrik och Linn tar fram ett förslag till novembermötet kring hur utvärderingen av samverkan med Scouterna ska gå till.

**b) Sociala medier, högre närvaro efterfrågas från revisorerna**

FS diskuterade vilka sociala medier NSF bör använda och finnas på, samt hur vi ökar FS aktivitet på Facebook.

**BESLÖT**

att kommittén Info får i uppdrag att ta fram en strategi för hur FS närvarar i sociala medier.

**c) FS arbete i översikt fram till FM 2015**

Jonas informerade om hur FS arbete fram till nästa Förbundsmöte ser ut och vad vi har för större arrangemang att genomföra innan dess.

**d) Välja in ytterligare ledamot för att vara udda**

FS diskuterade behovet att välja in en ytterligare ledamot i styrelsen då stadgarna säger att antalet ledamöter i Förbundsstyrelsen ska vara udda. Styrelsen var enig i att kostnaderna och arbetet för det extra Förbundsmötet som krävs för detta fyllnadsval är för höga i förhållande till vad organisationen får ut av det.

**BESLÖT**

att inte välja in någon ytterligare ledamot i förbundsstyrelsen.

**§ 6**  
**Vårt sätt att**  
**arbeta**

CH JM FT



<p><b>e) Talartidsrapporten från FM 2013</b> Talartidsrapporten från Förbundsmötet 2013 diskuterades engagerat och FS tar med sig tankarna i arbetet inför FM 2015.</p>	
<p><b>a) Lägesrapport</b> Tillförordnade förbundskassören och generalsekreteraren redovisade det ekonomiska nuläget. Inga betydande avvikelser påpekades.</p> <p><b>b) Budget 2015</b></p> <p>BESLÖT att Ellen och Linn inleder arbetet med budgeten för 2015.</p> <p><b>c) Ansökan från Storugglorna</b> Storugglorna ansökte om pengar för att kunna besöka Förbundsrådet och berätta om sitt arbete med dokumentationen av NSF:s historia.</p> <p>BESLÖT att bidra med kostnaden för två av Storugglornas representanter på Förbundsrådet.</p> <p><b>d) Ansökan Geoscouting</b> En ansökan kring ekonomiskt stöd för medlemmar som vill ta fram ett Geocaching-material som kan användas av scoutkårer diskuterades.</p> <p>BESLÖT att AU får ta beslut i frågan efter att det inkommit en uppdragsbeskrivning och budget.</p> <p>Daniel Krusevi lämnade rummet under punkt 7d då han stod bakom ansökan.</p>	<p><b>§ 7 Ekonomi</b></p>
<p><b>a) Personalläget</b> Linn och Lina informerade om personalens arbete.</p> <p><b>b) På gång på fältet</b> Lina berättade om hur konsulentgruppen ser ut och vad som är på gång. Bland annat kommer konsulenten i Karlstad att sluta och det finns planer på att placera en nyrekryterad konsulent i Borås istället. I övrigt arbetar konsulentgruppen mycket med På Väg-processen och i vanlig ordning så innebär början av hösten rekryteringsveckor.</p>	<p><b>§ 8 Rapport från generalsekreteraren</b></p>

CH JM FT



<p><b>a) Riktlinjer för bGS arbete med utvärdering och strategi</b> Då det rådde oklarheter kring hur utvärderingen av strategin ska ske diskuterades detta, till FM 2015 behöver vi ge en tydlig lägesrapport till ombuden.</p> <p>BESLÖT att Generalsekreteraren och biträdande generalsekreteraren ska återkomma med förslag kring utvärderingsarbetet i biträdande generalsekreterarens tjänst.</p> <p>b) Strategisk organisationsutveckling i) A1 Tydliga personaluppdrag</p> <p>Dokumentet med "Tydliga personaluppdrag" gicks igenom och diskuterades.</p> <p>BESLÖT Att fastställa dokumentet "Tydliga personaluppdrag" att överlämna dokumentet till Generalsekreteraren för genomförande.</p>	<p><b>§ 9 NSF som arbetsgivare</b></p>
<p>BESLÖT att bordlägga frågan till nästa möte.</p>	<p><b>§ 10 Rekryteringmöj lighet för ökad mångfald</b></p>
<p><b>a) Lägesrapport</b> Fredrik berättade om hur det går med strategiarbetet. Frågan om lämpligt sätt att stämma av arbetet med målprojektens framgång lyftes.</p> <p>BESLÖT att uppdra åt kansliet att ett hitta redovisningssätt för pågående målprojekt och återkomma med detta till nästa möte.</p> <p><b>b) Förbundsstyrelsens målprojekt</b> Målprojekten vi arbetar och arbetat med gicks igenom och kommer att fortsätta att diskuteras när en metod för utvärdering av målprojekten är framtagen.</p>	<p><b>§ 11 Strategi</b></p>
<p><b>a) LÄR</b> Anna gav övriga FS information om LÄRs arbete.</p>	<p><b>§ 12 Status i kommittéerna</b></p>



<p><b>b) KUL</b> Anna och Ellen rapporterade om KULs arbete. Enligt önskemål från KUL ändrades lydelsen kring syftet med Välkomsthajken.</p> <p>FS BESLÖT att syftet med Välkomsthajken är att öka nya ledares engagemang och inflytande samt förse förbundet med kunskap om nya förmågor som kan spela en roll i förbundet.</p> <p><b>c) INFO</b> Fredrik berättade om INFOs arbete.</p> <p><b>d) IK</b> Cecilia gav en rapport om Internationella kommitténs arbete.</p> <p><b>e) UScK</b> Tove informerade om UScKs arbete.</p> <p><b>f) RScK</b> En liten diskussion kring vad FS anser bör ingå i nystartade RScKs arbete genomfördes och Tove tar med sig idéerna till RScKs möte.</p>	
<p><b>a) Förbundsråd</b> Fredrik meddelade att läget inför förbundsrådet ser bra ut!</p> <p><b>b) Ordförandesamling</b> Datum för ordförandesamlingen 2015 diskuterades och idén om att kombinera ordförandesamlingen med andra samlingar i början av året väcktes. Då Anna tar en paus från arrangerandet av ordförandesamlingen nästa år letar vi också efter en "vikarie" för henne.</p> <p>BESLÖT att uppdra till kansliet att koordinera datum för ordförandesamling med flera aktiviteter i början av 2015.</p> <p><b>c) FM-kommittén</b> Daniel informerade om arbetet med Förbundsmötet 2015. Mötet kommer att ske på St Eskils gymnasium i Eskilstuna.</p> <p><b>d) Förbundsläger 2016 - LÄKO</b> Arbetet med att tillsätta en Lägerkommitté som ansvarar för lägret går framåt och flera personer har tackat ja till att ingå i LÄKO.</p>	<p><b>§13 Från projekt</b></p>



<p><b>e) Overture Network</b> Ellen föredrog budgeten och de planer som hittills gjorts för att NSF ska stå som värd för Overture Network 2015.</p> <p>BESLÖT att avslå ansökan om att få genomföra arrangemanget då Förbundsstyrelsen inte bedömer att det i dagsläget finns de personresurser som behövs för att kunna genomföra ett så stort arrangemang.</p>	
<p><b>a) Nuläget i stiftelserna</b> Fredrik gav en muntlig rapport om läget i stiftelsen och hur det står till med våra anläggningar.</p> <p><b>b) Plan för RBG:s genomlysning</b> Fredrik berättade om hur arbetet med genomlysningen av Ransberg går och tipsade om vad vi bör tänka på inför framtiden.</p>	<b>§ 14 Stiftelserna</b>
<p><b>a) Kongress 2015</b> Om vi på något sätt ska medverka på IOGT-NTO-rörelsens kongresser i Lund 2015, och i så fall hur, diskuterades.</p> <p>BESLÖT att Daniel och Carolin funderar vidare och kommer med konkreta idéer till NSF:s medverkan på IOGT-NTO-rörelsens kongresser under nästa möte.</p> <p><b>b) Riksstyrelsen</b> Daniel berättade om Riksstyrelsens kommande möte och vad som ska diskuteras där.</p> <p>BESLÖT att NSF:s representanter i RS har rätt att på egen hand fatta beslut kring NSF:s ståndpunkt i frågan om att IOGT-NTO-rörelsen i Sverige ska vara arrangör för IOGT Internationals kongress 2018.</p> <p><b>c) Projektbildaren</b> Linn informerade om årets upplaga av utbildningen Projektbildaren.</p> <p>BESLÖT att eleverna på Projektbildaren är välkomna att delta på Välkomsthajken i oktober utan kostnad.</p>	<b>§ 15 IOGT-NTO-rörelsen</b>



<p><b>a) Samverkansläget</b></p> <p>BESLÖT att uppdra till Jonas att jobba för att alla samverkansorganisationerna i större omfattning kommer på gemensamma möten.</p> <p><b>b) Demokratijamboreen</b></p> <p>BESLÖT att NSF bekostar deltagaravgiften och masslogin för alla NSF-medlemmar som åker som ombud för NSF.</p> <p><b>c) Scouternas strategi</b></p> <p>FS konstaterade att Scouterna har gjort ett gediget arbete med att ta fram sin strategi. Vi i NSF kommer dock att fortsätta att arbeta med det strategiarbetet vi redan har påbörjat.</p>	<p><b>§ 16 Scouterna Riksorganisationen</b></p>
<p>BESLÖT att bevilja Gullabo scoutkår i Kalmar distrikt inträde som scoutkår i NSF.</p>	<p><b>§ 17 Bekräftande av nystartad scoutkår</b></p>
<p><b>a) Nykterhetshistoriska sällskapet</b></p> <p>NSF har fått en fråga om att vara en av grundarorganisationerna i Nykterhetshistoriska Sällskapet.</p> <p>BESLÖT att NSF ska vara medlemmar i Nykterhetshistoriska Sällskapet. att kansliet får i uppdrag att ordna de praktiska frågorna kring medlemskapet i Nykterhetshistoriska sällskapet.</p> <p><b>b) LSU:s representantskapsmöte 15-16/11</b></p> <p>BESLÖT att Tove får i uppdrag att fråga RScK om de vill representera NSF på LSU:s möten.</p> <p><b>c) Bekräfta val av representanter till IOGT Internationals kongress</b></p> <p>BESLÖT att Johan Persson och Annie Roos är NSF:s ombud på IOGT Internationals kongress.</p>	<p><b>§ 18 Representation, konferenser och utbildningar</b></p>

CH JM FT



<p><b>d) Representation på Demokratijamboreen</b></p> <p><b>BESLÖT</b> att förbundsstyrelseledamöter som representerar NSF på Demokratijamboreen får deltagande och boende bekostat av NSF. I gengäld förväntas FS-ledamöterna att delta aktivt i de aktiviteter som arrangeras. Anmälan till Demokratijamboreen ordnar var och en på egen hand.</p>	
<p>Förbundsstyrelsen diskuterade om NSF ska delta under Almedalsveckan 2015 eller 2016.</p> <p><b>BESLÖT</b> att Fredrik och Jonas arbetar vidare med sina idéer om deltagande i Almedalsveckan och återkommer med ett underlag till nästa möte.</p>	<p><b>§ 19 Almedalen 2015</b></p>
<p><b>VNGOC</b> Anna berättade om VNGOC:s arbete och det hot organisationen står för. Som ett led i kampen mot legaliseringsrörelsen önskar VNGOC ett större stöd från oss, detta i form av en ekonomisk insats.</p> <p><b>BESLÖT</b> att Anna undersöker saken närmare och har fått mandat att fatta beslut i frågan kring hur vi vill bidra, eventuellt rör det sig om 2 000 Euro.</p>	<p><b>§ 20 Övriga frågor</b></p>
<p>Kommande FS-möten är</p> <ul style="list-style-type: none"><li>a) 10-12 oktober i Göteborgstrakten.</li><li>b) 28-30 november i Göteborgstrakten.</li><li>c) 18-19 april 2015 gemensamt FS-möte med övriga scoutrörelsen.</li></ul>	<p><b>§ 21 Nästa möte</b></p>
<p>Fredrik avslutade mötet.</p>	<p><b>§ 22 Mötets avslutande</b></p>

Mötessekreterare

Carolin Hermansson  
2014-10-19

Justerare

Jonas Moberg  
2014-10-20